

AIS Tel : +213 (0)23 97 85 47 NOF Tel : +213 (0)21 65 63 65 AFTN : DAAAYNYX http://www.sia-enna.dz algerian.ais@sia-enna.dz	People's Democratic Republic of Algeria National Establishment of the Air Navigation Direction of the Exploitation of the Air Navigation Department of Aeronautical Information Route de Cherarba BP 70D- Dar El Beida Alger- Algérie	AIC Serie A	
		AIC 02/22 19 OCT 22	Page 1/1

Circulaire d'information aéronautique

Aeronautical information circular

Objet : gestion du trafic aérien au niveau de l'aéroport d'Alger.

En raison de la tenue du sommet arabe le 1er et 2 novembre 2022 en Algérie, la capacité de gestion du trafic aérien au niveau de l'aéroport d'Alger sera impactée durant la période allant du 28 octobre au 6 novembre 2022.

Il est probable que les vols à destination et au départ de l'aéroport d'Alger soient soumis à des mesures ATFM ou à des attentes.

Subject: air traffic management at Algiers airport.

Due to the Arab Summit on 1-2 November 2022 in Algeria, the air traffic management capacity at Algiers airport will be impacted during the period from 28 October to 6 November 2022.

Flights to and from Algiers airport are likely to be subject to ATFM measures or holding.

FIN

END